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Algemene beschouwingen Programmabegroting 2018 
  

 

 

Dichtbij de inwoners betekent ook samenwerken in de regio 

 

De VVD is zeer content met de jaarrekening van 2017. Een compliment aan de wethouder en 

natuurlijk aan het gehele college en ambtelijk apparaat is dan ook zeer op zijn plaats. 

 

Normaal gesproken laat men een oordeel over het functioneren van de raad over aan de 

kiezer. In dit uitzonderlijke geval echter zal hiervan geen sprake zijn door de fusie aan het 

begin van komende jaar.  Als goed liberaal zijn we als fractie dan ook zo vrij geweest om hier 

zelf een invulling aan te geven.  Afgelopen jaar hebben we als raad laten zien wat de kracht is 

en kan zijn van een breed gedragen of zelfs raadsbreed gesteunde motie. Bij diverse dossiers 

zoals de zuidboog bij Meteren, de nevengeul bij Varik-Heesselt en natuurlijk recent de tweede 

tankautospuit bij de brandweer hebben deze moties de zaken in ieder geval goed onder de 

aandacht gebracht, in een aantal gevallen tot op landelijk niveau. 

 

De VVD-fractie bedankt dan ook alle raadsfracties. Afgelopen jaar hebben we laten zien dat 

we bereid en in staat zijn om het gehele belang van Neerijnen voorop te plaatsen. Ook zijn we 

steeds beter in staat geweest om invulling te geven aan de verschillende rollen: kaderstellend, 

controlerend en als volksvertegenwoordiger. De verschillende fractie en leden hebben ieder 

hieraan invulling en een bijdrage geleverd.  

 

Desondanks zijn er voor de korte termijn een aantal aandachtspunten. Het recente onderhoud 

aan de Weverstraat in Ophemert laat zien dat er wat betreft vervanging en onderhoud van 

wegen nog wel een aantal verbeterpunten door te voeren zijn om in de nieuwe gemeente 

beter aan te pakken. Inwoners willen betrokken worden bij het proces. Ook dienen zoveel 

mogelijk partijen voor kabel en leidingwerk betrokken te zijn zodat de straat zo min mogelijk 

open hoeft nadat de werkzaamheden zijn afgerond. 
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 Juist bij deze projecten dienen de inwoners voorafgaand goed op de hoogte te worden 

gebracht van de plannen en dient er oprecht naar bezwaren te worden geluisterd. Ook dient 

er opvolging te worden gegeven aan suggesties van inwoners. De gemeente is hierbij te allen 

tijden het aanspreekpunt en dient nooit een inwoner door te verwijzen naar een aannemer of 

uitvoerder. Als een signaal wordt afgegeven dan ligt bij de gemeente de verantwoordelijkheid 

er voor te zorgen dat de terugkoppeling op adequate wijze plaatsvindt. Geen kastje-muur 

idee, maar oppakken, doorspelen en bewaken. Ook dient de plaats van werkzaamheden zo 

snel mogelijk opgeruimd te worden wanneer gereed om de overlast en kans op ongelukken 

zo klein mogelijk te houden. 

 

Al dan niet uitbesteden is eigenlijk geen belangrijke vraag. Als diegene die uitbesteed 

onvoldoende kennis en kunde heeft om het uitbesteedde werk op juiste wijze aan te sturen, 

dan zal het nooit wat worden. Uitbesteed of niet. Hier geldt zeker het Engelse gezegde ‘penny 

wise, pound foulish’. Zoals mijn collega-fractievoorzitter in de provinciale staten, Hans de 

Haan, aangaf in zijn algemene beschouwing: ‘Goede kwaliteit mag geld kosten.’ Beter in één 

keer goed dan allerlei herstel achteraf.   Of werk nu wordt uitbesteed of niet, de kosten en de 

baten dienen altijd in ogenschouw te worden genomen. Servicegerichtheid is belangrijk, 

echter kan dit ook met onze regionale partner worden opgepakt. Uitbesteding kan een 

correcte organisatiewijze zijn en blijven als de taakstelling helder is en de baten hoger zijn dan 

de lasten. Democratische controle blijft hierbij zeer belangrijk, echter de vraag is te stellen of 

onze inwoners hiervoor een verdubbeling van de lasten over hebben. 

 

Als je als gemeente de juiste deskundigheid wil behouden en ontwikkelen, dan kan  

uitbesteding bij een derde partij een interessante optie blijken. Medewerkers kunnen 

expertise opbouwen en uitwisselen onder collega’s en hebben daarmee enerzijds meer 

perspectief op ontwikkeling en anderzijds bestaat er meer behoud van kennis voor de 

gemeente zelf. 
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Naast wegenonderhoud kan ook bij de plaatsing van afvalcontainers de nodige vraagtekens 

gezet worden. Ook hier is maatwerk op zijn plaats. Op de ene plaats is er wellicht noodzaak 

en behoefte aan centrale container in het midden van de wijk, in de andere wellicht aan de 

rand of in de buurt van de supermarkt aangezien men daar toch al naar toe gaat voor oud glas 

en natuurlijk de boodschappen. 

 

Nu de besluitvorming omtrent de waterveiligheid en dijkversterking heeft plaatsgevonden bij 

het dijkvak Tiel – Waardenburg en er is afgezien van de geplande maatregel bij Varik Heesselt 

is het zaak om snel te starten met de gebiedsontwikkeling zodat we alle kansen voor het 

gebied kunnen benutten. De inwoners in het gebied hebben recht op een toekomstbestendig 

perspectief waar ze zelf achter willen staan en waarmee ook het vertrouwen in de lokale 

overheid versterkt kan worden.  

 

We zien dat er aandacht is voor en nagedacht wordt over een aantal plaatsen op de dijk. De 

VVD-fractie wil vragen om oog te houden voor de gehele dijk tussen waardenburg en Tiel. Het 

kan voorkomen dat er mogelijk bedrijven aan de dijk door de plannen beperkt worden in de 

groei van hun onderneming. Wellicht zijn er ondernemers die dit moment willen aanwenden 

om de bedrijfsactiviteiten te verplaatsen. 

Graag  vernemen we van de portefeuille houdend wethouder hoe de gemeente het proces 

vorm gaat geven en welke rol de raad in dit proces heeft. 

 

Kortom: VVD Neerijnen vraagt vasthoudendheid en focus op kwaliteit 
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